

<u>Generalforsamling</u>	2023	
--------------------------	------	---

Referat af ordinær Generalforsamling

Generalforsamlingen afholdt: 21. februar 2023 kl. 19:00.

Mødested: Antvorskov Skole, Sejerøvej 1, 4200 Slagelse, lokale E7

		Aktion
1.	Valg af ordstyrer	
	Ordstyrer blev valgt er Carl Tronhjem	
	Indkaldelse blev godkendt.	
2.	Valg af referent	
	Steen Bendtsen blev valgt.	
3.	Formandens beretning om den forløbne periode.	
	<i>Formandens beretning</i> <i>Kære medlemmer.</i> <i>2022 ligger bag os.</i> <i>Året bød på uddannelse af dykkere, lettere vedligeholdelse af klubhus og materiel samt salg af den grå gummibåd.</i> <i>Igen har klubbens medlemmer været gode til at træde til når arbejdet i klubben har meldt sig.</i> <i>Men hvorfor er det at vi er medlem af en dykkerklub? Har vi en tendens til at glemme at holde "de gode dykkerture", og lade det hele gå op i vedligeholdelse og elever? Klubben har gennemført nogle få klulture i Danmark og en enkelt i udlandet, men slet ikke i de mængder som set i tidligere år. Mit ønske for klubben i 2023 er flere hyggelige dykkerture med jer medlemmer. Husk på at vi alle, uanset dykker-niveau, kan slå klulture op på hjemmesiden.</i> <i>Vi har i det forgangene år igen været forskånet for ulykker. Jeg er overbevist over at det er vores gode uddannelse der er medvirkende til sikker dykning. Dette skal vi fastholde, herunder være rollemodeller for nye dykkere.</i> <i>Som nævnt er der gennemført uddannelser i klubben. Der blev uddannet seksten unge mennesker fra Høng efterskole. Tak til alle der var med til at stå for uddannelsen.</i> <i>2023 kommer igen til at byde på uddannelser. I øjeblikket er der et CMAS 1 i gang, stærkt akkompagneret af Uffe, Steen og Jan. Et CMAS 2 kursus melder sig på trapperne som vil blive annonceret snarest.</i> <i>Slutteligt skal gives en tak til jer alle som yder en indsats for klubben. Uden jer var der ikke nogen klub.</i> <i>Med håbet om et godt dykkerår.</i> <i>PBV</i> <i>Johnnie Skov</i> <i>Formand</i> <i>Slagelse Sportsdykkerklub</i>	
	Wilhelm Moestrup nævnte at han gerne så flere klub-samlinger.	
	Carl Tronhjem oplyste at der har været holdt en Nitrox blender kursus hvor 4 stk. Blendere blev uddannet og én Nitrox blender instruktør.	

<u>Generalforsamling</u>	2023	 Slagelse Sportsdykkerklub PINGVINERNE
--------------------------	------	--

	Uffe Larsen nævnte at der skal holdes en Års Aktivitets møde, hvor årets aktiviteter bliver planlagt den 7. marts 2023	Der indkaldes
	Flemming Jensen nævnte at der bør mulighed for en foreningsaften. Dette tages op i bestyrelsen.	
4.	Kassererens (Jan Gregersen) fremlæggelse af regnskabet Regnskabet har ligget på hjemmeside en uges tid. Kursus indtægter på ca. Kr. 140.000. Tilskud fra kommunen er kr. 15.000,00 Luft og nitrox Indtægter ialt kr. 164.000 Udgift Kørsel til Lillebælt for kursus DSF-kontingent Certifikater Forsikringer Husleje Vindsurfer klubben havde ikke betalt husleje på kr. 6000. Dette har klubben betalt. El og Vand. Kr. 6500. Har haft udfordring med utæt vandrør Udgifter i alt på kr. 92.000,00 Afskrivning på kr. 32.000 Årets resultat på ca. kr. 37.000,00 Husleje vil være mellem 12-13000 kr. pr. år, som minimum de næste to år oplyser formanden. På bankkontoen er der pt. kr. 78.000,00 Toilet er udskiftet og derved håber vi at vandspildet er blevet begrænset. Michael Tønning spørger om der er aftalt en Lejekontrakt med lejerer. Formanden er i forhandling med grundens lejer. El og vand regning sendes til grundejerer, som videresender omkostningen med behandlingsgebyr til klubben. Formanden nævnte at det er godt at vi har god økonomi og at dette skyldes det arbejde som medlemmerne leverer på at begrænse udgifter og skabe indtægter.	
5.	Udvalgenes beretninger:	

<u>Generalforsamling</u>	2023	
---------------------------------	-------------	---

	Tur- og aktivitetsudvalg (Johnnie Skov, John Berth, Steen Bendtsen, Tony Hvied, Jan Gregersen) Formanden havde berettet i Formandens beretning. Aktivitets møde er planlagt	
	Bådudvalg (Flemming Jensen, Keld Larsen, John Berth) Den røde båd har ikke været i brug. Begge både er blevet serviceret. Den grå båd blev solgt efter at den blev serviceret. Klubben har nu kun den røde båd. Flemming Jensen har købt en RIB båd som er blevet brugt til nogle klubdyk. Udbygning af garagen til båden har været i stilstand. Klubhuset skal ombygges til at kunne huse den røde båd. Uffe Larsen nævner at der bør skemasættes arbejde. Johnnie Skov er enig i at dette kunne gøres til aktivitets møde.	
	Jagt- junior og UV-rugbyudvalg (Kim Hinsby, Gert Nielsen, Mette Brandt, John Berth) Kim Hinsby er ikke mødt til GF. Uffe Larsen og Jan Gregersen har været i hallen for se omfanget af aktiviteter og kunne konstatere at der ikke er meget aktivitet. Mette Brandt har forsøgt at mødes med Kim Hinsby uden held, for at finde ud hvilke behov der var for at skaffe yngre medlemmer. Mette vil forsøge at skabe kontakt til Kim Hinsby. Svømmehallen er åben for klubmedlemmer fra kl. 19:30 til 22:00 på mandage udenfor ferier.	
	Arkæologiudvalg (Michael Tønning) Der var planlagt et par dage til arkæologi dyk. De blev aflyst pga. klubmateriel ikke var klar.	
	Sponsorudvalg (Mette Brandt, John Berth) Det er svært at få sponser penge til voksne. Mette Brandt har skaffet mulighed for at en tømrer sponserer materialer som ligger på Tømrerens lager og muligvis også tømrerarbejde fra samme person. Sponsormuligheder skal sendes til Mette Brandt. Michael Tønning oplyste at der er afholdt et Kommunalt sponsormøde som Michael Tønning har deltaget ved. Michael Tønning fremsender materialet til Mette Brandt.	
	Fotoudvalg (Ditte Westergaard, Steen Bendtsen, Magnus Jacobsen) Det planlagte fotodyk møde blev aflyst pga. Tour de France. Henrik har forslag til instruktører til kursus i Foto.	
	Sikkerhedsudvalg (Carl Tronhjem, Kim Sørensen)	

<u>Generalforsamling</u>	2023	
---------------------------------	-------------	---

	Sikkerhed har gået nogenlunde i løbet af året. Carl var dog udsat for at falde igennem en elefantrist på broen ud til duc d'alben ved Ammoniak Havnen i Lillebælt. Carl nævner at vi skal fastholde en snak efter dykkerture, hvor sikkerhed bliver briefet imellem deltagerne. Vi er gode til at lave planer for dykkene. Især Johnnie for klubture og undervisningsture.	
6.	Indkomne forslag Indstilling af æresmedlem. Jf. Vedtægter §12 skal dette beslattes ved GF. Formanden foreslog – at Uffe Larsen gøres til Æresmedlem. GF godkendte dette med klapsalver.	
7.	til bestyrelsen På ulige årstal: Næstformand, Uffe Larsen – Genvalgt. Kasserer, Jan Gregersen – Genvalgt. Første suppleant, Signe Søndergaard– Jonas Søndergaard blev valgt i stedet for Signe Søndergaard. Første revisor, Ditte Westergaard – Genvalgt. Revisor suppleant, Kim Sørensen – Genvalgt. Til Repræsentantskabsmøde i DSF d. 16. april 2023 vælges Johnnie Skov, Gert Nielsen, Uffe Larsen og reserve Ditte Westergaard.	
8.	Valg af udvalg: Hvert udvalg består af mindst to personer, som vælges for to år af gangen på henholdsvis lige år og ulige år. Udvalgene er direkte ansvarlige overfor bestyrelsen via en udvalgsformand, som udvalget udpeger blandt sine medlemmer inden 14 dage efter generalforsamlingen. Udvalgene kan være selvsupplerende indenfor valgperioden. Tour og aktivitetsvalg. Wilhelm Moestrup, Johnnie Skov Bådudvalg. Flemming Jensen, Keld Larsen Jagt-junior og UV-rugbyudvalg. Kim Hinsby alene indtil der findes en til at støtte ham. Arkæologiudvalg. Michael Tønning, Per Haugaard, Thomas Eske Christiansen. Sponsorudvalg. Mette Brandt, Keld Larsen Fotoudvalg. Steen Bendtsen, Ditte Westergaard Sikkerhedsudvalg. Kim Sørensen, Carl Tronhjem	
9.	Eventuelt Ditte Westergaard indstiller til bestyrelsen om at anparterne tages op i bestyrelsen i forhold til udbetaling.	

<u>Generalforsamling</u>	2023	 Slagelse Sportsdykkerklub PINGVINERNE
--------------------------	------	--

	Tony Hvied indstiller til bestyrelsen at udsende et orienteringsbrev, ud over referater til medlemmerne og fx at salg af båd tilbydes til medlemmerne. Mere kommunikation til medlemmerne ønskes. Wilhelm Moestrup spørger om der er livredder i svømmehallen. Der blev svaret at der er Livredder i svømmehallen, som stilles af Slagelse kommune. Kim Sørensen oplyste at han står for et Bornholmertur-arrangement. Sommerhus skal bookes senest den 1. marts for efteråret. Kim booker den weekend der passer ham, da de tilstedeværende medlemmer ikke havde mulighed for tage stilling til forslaget så hurtigt.	
	Mødet afsluttes med Formandens ord som takker for deltagelse og proaktivitet til mødet.	

Referent

Steen Bendtsen

Formand

Johnnie Skov

Næstformand

Uffe Larsen

Kasserer

Jan Gregersen

Ordstyrer

Carl Tronhjem
